
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

    číslo 116                       3/2022 
 
 



ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA 
 

  Č. 35 ze dne 25. dubna 2022 
přítomno 7 zastupitelů z celkového počtu 7,  

hosté:  
Jaromíra Veverková, Jiří Veverka, Vladimír Kotyza ml. 

 
Ze zasedání 

 

Zastupitelstvo obce Kameničná po projednání schválilo ceník vybraných poplatků obce 
Kameničná s účinností od 1. 5. 2022. 
  
Nový ceník k vidění na webu obce i úřední desce. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí žádost Asociace rodičů a přátel 
zdravotně postižených dětí v ČR, z. s., Klub Radost, Prostějov, o poskytnutí finančního 
daru. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná neschválilo poskytnutí finančního příspěvku v 
požadované výši 3 000 Kč Lince bezpečí, z.s. v souvislosti s obdrženou žádostí. 
  
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí žádost o finanční dar společnosti 
Zdravotní klaun, o.p.s. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo Dodatek č. 5 ke smlouvě o vývozu kontejnerů 
a odběru separovaných surovin mezi Suroviny Plundra s.r.o. a Obcí Kameničná. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí Zprávu o bezpečnostní situaci                                
v katastru obce Kameničná Policie České republiky, Krajského ředitelství policie 
Pardubického kraje, Územního odboru Ústí nad Orlicí, Obvodního oddělení Žamberk, 
za uplynulý rok.   



Z uvedené zprávy se například dozvíme, že Policie ČR na území naší obce za minulý rok 
eviduje 2 trestné činy, 18 přestupků a 1 dopravní nehodu. V případě přestupků se jedná 
především o dopravní oblast. Dále byl kladen důraz na preventivní činnost ze strany 
policistů Obvodního oddělení Žamberk. I v roce 2022 bude Policie ČR provádět činnosti 
za účelem eliminace protiprávního jednání občanů a snažit se pomoci těm, kteří takovou 
pomoc potřebují. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná souhlasí s dobou uzavření MŠ v době prázdnin od 11. 
7. – 14. 8. 2022. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí zpracovaný znalecký posudek                                
o obvyklé ceně hmotných nemovitých věcí v obci a k.ú. Kameničná, okrese Ústí nad 
Orlicí, v obci Slatina nad Zdobnicí, okrese Rychnov nad Kněžnou, č. 5291/120/2022, za 
účelem určení obvyklé ceny vybraných hmotných nemovitých věcí. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná s ohledem na znalecký posudek č. 5291/120/2022 
projednalo a schvaluje záměr směny obecního pozemku č. 1520 o výměře 3035 m2 za 
pozemky parc. č. 1857/2 o výměře 372 m2 a část pozemku parc. č. 1845/1 o výměře 
400 m2 ve vlastnictví pana J.V. 
 
Záměr byl v souladu s předpisy zveřejněn na úřední desce, nyní pro zájemce k nahlédnutí 
na obecním úřadě. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:6. Proti:0.  Zdrželi se:1.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 2/2022 ze dne 
30.4.2022. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
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připravili Lukáš Jirčík, Mgr. Šárka Grofová 
 
 
 
 
 
 
 

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA 

Zastupitelstvo obce gratuluje našim váženým 

spoluobčanům, kteří v červenci 2022 oslaví své 

významné životní jubileum. 

LIBOR KALOUS  70 let 

Gratulujeme a přejeme hodně zdraví! 

Dle předpisů o ochraně osobních údajů tzv. GDPR a 

metodiky Úřadu pro ochranu osobních údajů již není 

na dále přípustné v obecním zpravodaji uvádět u 

jubilantů jejich věk bez jejich předchozího písemného 

souhlasu.  

Věk bude uveden pouze u těch jubilantů, kteří se 

předem dostaví na obecní úřad a svůj písemný souhlas 

pro tyto účely poskytnou. 

Komunální odpad 

Poplatky pro občany jsou splatné do 30. června, prosíme 

o úhradu osobně na obecním úřadě v úředních hodinách 

nebo o využití formy úhrady bankovním převodem na účet 

obce Kameničná vedený u Komerční banky č. účtu: 

15227611/0100, var. symbol: vaše číslo popisné domu. 

Výši poplatku Vám v případě zájmu vypočítáme na tel. 

733 104 676. 

 



 

Volby do zastupitelstev obcí se letos 
budou konat 23. a 24. září 2022, 
občané budou mít po 4 letech opět 
možnost volit nové zastupitelstvo obce 
Kameničná.  
 Protože nám není názor občanů 
lhostejný, rozhodli jsme se ke zpravodaji 
připojit anketní lístek, kde můžete 
anonymně vyplňovat jména občanů, které byste rádi viděli ve vedení obce, tyto lístky 
budou následně vyhodnoceny a Vaši favorité osloveni ke zvážení kandidatury. 
 Pro zájemce o kandidaturu uvádíme, že potřebný počet podpisů na petici u 
nezávislého kandidáta činí nejméně 17, u sdružení nezávislých kandidátů je to nejméně 
24. Vzory petic a související dokumenty jsou zveřejněny na úřední desce města Žamberk 
v sekci volby. 19. července je konec lhůty pro podání kandidátních listin příslušnému 
registračnímu úřadu. 
 Zároveň s těmito volbami proběhnou v našem volebním obvodu volby do 
Senátu Parlamentu ČR. 

 
Anketní lístky můžete odevzdat do schránky u obecního úřadu do 24. června. 

 
Lukáš Jirčík, Mgr. Šárka Grofová 

 
 

Sdružení obcí Orlicko aktivně podporuje rozvoj 

ekonomiky cestovního ruchu 

 

 Podpora cestovního ruchu je pro Sdružení obcí Orlicko, které letos oslaví 30. 
výročí svého založení, jednou z jeho hlavních činností a strategických priorit. 
Východiskem k aktivitám podpory cestovního ruchu je jednak tradice cestovního ruchu 
v Orlických horách a Králickém Sněžníku, ale též vnímání zodpovědnosti obcí a měst za 
provádění regionálního marketingu cestovního ruchu a za realizace neziskové 
infrastruktury cestovního ruchu.  
 Právě marketing cestovního ruchu byl v počátečních letech existence Orlicka 
jednou z jeho hlavních činností. Orlicko vydávalo řadu regionálních propagačních 
materiálů, provozovalo regionální webové stránky, provozovalo a podporovalo činnost 
turistických informačních středisek   a zúčastňovalo se veletrhů cestovního ruchu. 
Časem však vznikla potřeba řešit regionální marketing v rámci specializované 



organizace, a tak se Orlicko stalo jedním ze spoluzakladatelů Destinační společnosti 
Orlické hory a Podorlicko, která většinu marketingových aktivit od Orlicka následně 
převzala. 
 V současné době Orlicko realizuje marketing jen ve výjimečných případech. 
Orlicko je vlastníkem regionálního informačního centra na Červenovodském sedle a 
každoročně finančně podporuje činnost TIC na Pastvinské přehradě. V roce 2022 pak 
vydalo Orlicko společně s polským partnerem okresem Kladsko reprezentativní 
publikaci Orlicko-Kladské pomezí z ptačí perspektivy.  
 Orlicko je velmi aktivní v realizaci neziskové infrastruktury cestovního ruchu. Již 
na přelomu tisíciletí jsme v regionu vyznačili více jak 400 km cykloturistických tras, které 
jsou v současnosti udržovány   Klubem českých turistů. Orlicko je také velkým 
investorem cyklostezek v regionu, které prioritně slouží k bezpečné dopravě do práce a 
do škol, ale také jsou hojně využívány cykloturisty.  
 Velkou investicí Orlicka při podpoře cestovního ruchu bylo v roce 2021 
vybudování Singltreku Suchák na Červenovodském sedle, který nabízí síť 20 km 
jednosměrných terénních cyklotras. Ruku v ruce s tím byly podstatně rozšířeny 
parkoviště, které jsou potřebné i v zimním období pro milovníky běžek. 
 

 



 
 Od roku 2000 je Orlicko regionálním fenoménem v podpoře lyžařské běžecké 
turistiky, a to zejména nabídkou desítek kilometrů strojově upravovaných lyžařských 
stop v území Bukové hory a Suchého vrchu, včetně zázemí na Červenovodském sedle 
s rychlým občerstvením a sociálním zázemím. Orlicko v roce 2021 zakoupilo novou 
rolbu na úpravu stop za 4,3 mil. Kč, která nahradila více jak dvě desítky let starou.  
 Orlicko také stojí za nabídkou strojově upravovaných stop na Dolní Moravě a 
na Jeřábu, když bylo nositelem projektu, v rámci kterého byly v roce 2014 zakoupeny 
rolby na úpravu stop v těchto oblastech. Vlastní úpravu stop zajišťují obce Červená 
Voda a Dolní Morava. 

 Nesmím zapomenout na projekt „Malé památky Orlicka“, který sice není 
přímou realizací infrastruktury cestovního ruchu, ale díky opravám více jak 120 malých 
památek, například křížků, soch svatých, kapliček atd. většinou mezi dvěma obcemi, 
přispíváme k posílení přitažlivosti našeho krásného regionu. Těžko by se někdo jiný o 
ně staral, když nejsou například uprostřed návsi.   
 Věřím, že Orlicko je a bude oblíbeným návštěvnickým místem, a to nejen o 
blížících se dovolených. Všem občanům našeho krásného regionu Orlicka a Podorlicka 
přeji krásné dovolené a pevné zdraví. Važme si místa, kde žijeme. Je u nás prostě 
nádherně. 
              Petr Fiala, předseda Sdružení obcí Orlicko 



ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLKY 

 

Rádi bychom Vás seznámili s tím, co vše se událo v naší mateřské škole. V průběhu 
měsíce března a dubna jsme pravidelně každý čtvrtek navštěvovali solnou jeskyni 
v Žamberku. 25.3. jsme odjeli do Helvíkovic na farmu Fitmin, na které chovají spoustu 
druhů nejen domácích zvířat a některá z nich bylo možné si pohladit. Také k nám opět 
zavítal pan Zdeněk Hladík, tentokrát s hudebně pohádkovým Workshopem pod názvem 
„Jak jaro probouzí motýly“. Děti měly možnost vyzkoušet si hru na různé zajímavé 
hudební nástroje. Druhý den jsme se společně se Speciální školou ze Žamberka zapojili 
do Projektového dne – Hnízdění ptáků, zaměřili jsme se konkrétně na čápy. V lesíku děti 
postavily hnízda, dozvěděly se spoustu nového, a nakonec na všechny čekala odměna.  



V dubnu do naší školky zavítal příslušník policie, který děti seznámil s tím, co vše obnáší 
toto povolání. Prohlédli jsme si základní vybavení každého policisty, a nakonec měli 
možnost posedět v policejním voze a zapnout majáky. 
 Na konci dubna započal plavecký kurz v Ústí nad Orlicí, na který jezdíme 
společně s mateřskou školou z Helvíkovic. 
 A protože se blížil svátek našich maminek, oslovily jsme paní Evu Musilovou 
Dis., bývalou ředitelku MŠ Záchlumí, která dětem pomohla s výrobou dárku pro 
maminky, což bylo překrásné keramické srdce. Všechny práce s keramickou hlínou moc 
bavila. Paní Musilové moc děkujeme. Nejenom dárečky jsme vyráběli, ale nachystali 
jsme pro maminky krásné odpoledne, na které jsme s dětmi nacvičili pásmo básniček, 
písniček a také tance, do kterého se zapojily i maminky. Nakonec děti předaly dárečky 
a pozvaly maminky na drobné pohoštění.  
 I v květnu jsme opět navštívili městskou knihovnu v Žamberku, a to dvakrát. 
Nejprve na téma „Zebra na přechodu“, děti se seznámily s knížkami o dopravních 
prostředcích a zahrály si různé hry o bezpečnosti na silnici. A při druhé návštěvě se 
dozvěděly něco o jednotlivých povoláních, znovu bylo k vidění spoustu zajímavých 
knížek, a to s tématikou „Ten dělá to a ten zas tohle“. A tentokrát měly děti možnost si 
prohlédnout celé dětské oddělení knihovny.  
 V březnu jsme si povídali o hnízdění ptáků, a tak jsme v květnu pozorovali 
zázrak líhnutí malého ptáčka, a to díky zapůjčené líhni od manželů Zolmanových. Ve 
školce se v této líhni vyklubalo devět malých kuřátek a děti byly u toho, když se 
prodíraly na svět. Byl to úžasný zážitek. 
 Dne 23.5. jsme s dětmi 
odjely autobusem do Žamberka na 
dopravní hřiště, kde se nejprve 
seznámily s pravidly bezpečnosti a 
poté jezdily na koloběžkách a 
někteří i na kole. Samozřejmě bylo 
nutné dodržovat pravidla silničního 
provozu.  
Závěrem bychom rádi poděkovali 
za sponzorské dary, a to pan Tomáš 
Toman formou deratizace a pan 
Martin Novotný formou květin, 
dále nemůžeme opomenout naše 
šikovné tatínky Jana Kalouse, který 
vyrobil stoly na zahrádku a 
záhonek a Michal Kacálek nám 
opravil kuchyňku pro děti. Všem 
jmenovaným patří obrovské díky.                                                                                            

Kolektiv MŠ 



ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLNÍ DRUŽINY 

Po velikonočních prázdninách jsme 22. dubna oslavili Den Země. Dopoledne děti ze 

školky sbíraly odpadky cestou do lesa, odpoledne je vystřídaly děti z družiny a pustily 

se do úklidu hřiště a jeho okolí. Za odměnu pak všichni dostaly nanuky.  

Také jsme si připravili záhonky a truhlíky, vyseli petrželku, pažitku, hrášek, rajčata a 

slunečnice. Vše nám krásně roste a už se těšíme na úrodu. Koncem dubna jsme 

netrpělivě očekávali dodávku larev babočky bodlákové, které k nám cestovaly z hmyzí 

farmy až z daleké Anglie. Larvy byly ve speciální krabičce, kde měly i svou potravu a my 

jsme každý den pozorovali, jak neuvěřitelně rychle rostou. Po zhruba dvou týdnech se 

zakuklily a děti každý den zvědavě nakukovaly do síťky, jestli už tam budou poletovat 

motýlci. Nakonec jsme se dočkali a do přírody jsme mohli vypustit 5 nádherných 

barevných motýlků – babočky bodlákové. 

V květnu jsme se vydali nejprve pěšky ze školy do Kameničné, abychom natrénovali 

nohy na delší pochod - Večerníčkovu stopovanou. Ta je součástí turistického pochodu 

Za zlatým klíčem Rokytenky, který každoročně pořádá Animo Žamberk. Počasí nám 

přálo, ušli jsme krásných 7km, splnili všech 10 úkolů a na závěr ještě přebrodili řeku. 

Oba výlety jsme si moc užili a těšíme se, že v červnu ještě někam na závěrečný výšlap 

vyrazíme. 

        Klára Šubertová 



Covid pominul a my začínáme opět žít … 
 
18. 3. - Valná hromada TJ. Zhodnotili jsme 
najednou dva roky, co se událo a spíš, co jsme 
museli oželet. Zahráli si kvíz /hledání názvů měst 
v přesmyčkách/, šipky, občerstvili se a rozešli se 
domů s nadějí, že nepříznivé už pominulo. 

 
30. 3. a 9. 4. - proběhly dva turnusy v 
bowlingu v Rychnově nad Kněžnou – 
restaurace GAPA. T. Aulichu 
rozpohyboval hasičskou Ávii, naložil 20 
účastníků a pak už jen 2 hodiny 
jsme se předháněli, kdo nahází 
víc. Nejlepší výsledek docílil 
K.Pecháček – 121 b.,                   hned za 
ním J.Kratochvílová st.– 120 b., 
D.Hutař a J.Grof – 118 b. 
 
2. 4. - po dvouleté odmlce jsme 
zorganizovali tradiční COUNTRY BÁL se 
skupinou Kalumet. Řešili jsme dilema, 
jak se k celé akci postavit, protože 
rozvolňování teprve začínalo: buď se 
budou lidi bát a přijde jich málo anebo 
naopak jich dorazí hodně a nezvládneme nápor. Přišlo 130 platících, takže tak akorát. 
Hudba natěšená po vynucené odmlce hrála ze všech sil a naše děvčata Country Energies 
pod vedením J. Rolečkové umocnila již tak příjemnou atmosféru opět originálním 
vystoupením. Ostatní účastníci od samého začátku vytáčeli v kole různé country kreace, 
takže se bylo i na co dívat.  Ve stánku s ohnivou vodou rozdávaly úsměvy M. Venclová 
s H. Pecháčkovou, v kuchyňce vládly J. Veverková, B. Tomanová a J. Karešová, pivo 
čepovali M. Pluháček, O. Kacálková a J. Kratochvílová ml., u pokladny vítaly M. 
Čáslavková a B. Václavková, v šatně sloužili J. Toman a J. Grund, tombolu obsluhovaly 
V. Sklenářová a L. Stehlíková a požární hlídku držel M. Roleček.  
 
Touto cestou chci všem moc poděkovat za službu, rovněž děkuji přispěvovatelům do 
tomboly za věcné dary a i těm, co přišli připravovat sál (bylo nás 8 a bylo mně z této 
účasti hodně smutno) a i těm, co přišli uklízet (to už nás bylo víc). 
  
 
 



 

 
 
 
 



Co nás čeká a na co zveme: 
          
13. 8. – chceme obnovit účast ženské posádky DRAČIC z Kameničné na Dračích lodích v      
              Pastvinách. 

Zájemkyně neváhejte a hlaste se u J. Kratochvílové 
 
27. 8. –  tradiční Dětský den 
                                                                                                      za TJ Sokol Jana Kratochvílová 
 

Taneční soutěže 2022 

Po dvou letech kovidové pandemie a 
nicnedělání jsme konečně mohli 
vyrazit mezi tance chtivé vrstevníky 
a porovnat se s konkurencí. První 
akcí, na kterou jsme vyrazili s dětmi 
v kategorii do 10 let byla soutěž 
Rychnovský taneček. Jezdí sem děti, 
které vystupují poprvé, aby si 
vyzkoušely, jaké je to stát na parketu 
před velkým publikem. Ukázat jsme 
se přijeli s vystoupením Vítr do 
plachet, které tančíme s cvičební 
pomůckou padák. Porota nás 
pochválila za skvělý nápad a dívky si 
přivezly medaile a diplom za 2. 
místo.  
 Vyzkoušet parket vyrazily i 
starší dívky s vystoupením Birds 
(ptáci). Jedenáct tanečnic roztáhlo 
na parketu svá křídla a o první místo 
se podělily s mažoretkami. 
Pochvalu za choreografii a kostýmy 
tentokrát dostala Pája Rolečková 
jako jejich trenérka.  
 Další soutěž, která 
následovala, byla O Rychnovský 
pohárek. Po pandemii kovidu se z této dvoudenní akce, kde sobotě vládly moderní 
tance a neděli volný tanec, scénický, orient a mažoretky, což nás dost překvapilo, stala 
akce jednodenní. 
Pochopili jsme nepříjemnou realitu, že pandemie zasáhla volnočasové aktivity více, než 
bychom si mysleli. Také jsme zjistili, že nemáme žádnou konkurenci.  Naše tanečnice 



mezi moderním streetovým oblečením a tepláky zářily jako hvězdy.  V kategorii orientu 
jsme tu byli sami.  Po spojení s moderním tancem a rytmickou hudbou či 
profesionálními tanečními skupinami nám porota přesto nějakou tu medaili dala a 
dovezli jsme si dvě třetí místa za Vítr do plachet a španělské vystoupení Divanesa.  
 Nejlepší soutěž sezóny je v Týništi nad Orlicí O Týnišťské tajemství. Jezdíme na 
ni tradičně vlakem. Soutěže se účastnilo 118 vystoupení v různých kategoriích, jak těch 
amatérských, tak profesionálních. Z této soutěže jsme odjížděli plní zážitků a s třemi 
poháry za první, druhé i třetí místo. To první si převezla děvčata Káji Rolečkové za 
vystoupení s hedvábnými vějíři a prvky triball s názvem vystoupení Transformers na 
hudbu ze stejnojmenného filmu. Druhé za vystoupení Divanessa a třetí místo si 
v juniorské kategorii dovezly Vivianky s křídly. 
Za taneční kroužky  

           Jitka Rolečková         

 

                                                                                                          

SDH KAMENIČNÁ  

Sobota 21. května byla pro náš sbor velice vydařená. Jeli jsme 

závodit k našim kamarádům do Líšnice, ke kterým se po 5 

letech vrátila soutěž 26. okrsku. Dopoledne patřilo dětem, 

kde nám to cinklo hned 3x. Isabellka Szabó vybojovala zlatou 

medaili v disciplíně na 60 metrů s překážkami a Viktorka 

Kalousová ve stejné disciplíně brala místo druhé. Celkově se naše děti vyšvihly na 2. 

místo a braly stříbro.  



 

  Odpoledne přišli na 

řadu dospělí. Naše ženy I. pod 

vedením Terezy Aulichové 

prolomily prokletí na líšnické 

půdě a odváží si domů první 

místo. Na tento úspěch jako již 

tradičně navázaly ženy II. pod 

vedením Moniky Kalousové, 

které taktéž skončily na prvním 

místě. Naši kluci I. pod 

vedením Vládi Kotyzy urvali 3. 

místo. Třetí místo vybojovali i 

muži II. pod vedením Honzy 

Krejsy a   5. místo muži II. pod vedením Michala Kacálka. Ve štafetách na 100 m překážek 

se nejlépe umístila Danča Mrklovská na 4. místě a Martin Holubář na 5. místě.   

 Děkujeme všem závodníkům za perfektní reprezentaci našeho sboru. 

         Simona Kotyzová 

 
 

Mladí hasiči 
Nastal poslední květnový víkend, a to nás vždy čeká jarní kolo hry Plamen 

v Mladkově. Letos jsme na závody odjeli novým hasičským vozem. S dopravou mladých 
hasičů nám také vypomohla i školková žabička. Po příjezdu jako vždy následovalo 
stavění stanů, slavnostní nástup a poté zahájení soutěže.  

V pátek nás čekal první pokus požárního útoku a oba pokusy štafety CTIF. 
Zahájení soutěže nebylo příliš radostné, co se týče počasí, ale naši mladí hasiči všechny 



disciplíny zvládli na výbornou. Jakmile jsme měli splněno, převlékli se do suchého, 
zahřáli teplým čajem, nastal čas večeře. Po večeři konečně přestalo pršet, tak jsme si 
mohli užít nějakou tu zábavu, což byla již tradiční diskotéka, během které házeli do davu 
tančících dětí a samozřejmě i vedoucích svítící náramky. No bitva to byla hrozná a 
mnohdy se zdálo, že jde i o život, jak se každý snažil ulovit si náramek. Každá zábava 
jednou musí skončit, takže nastala večerka, umýt, vyčistit zuby a spát, abychom byli 
ráno připraveni k plnění dalších úkolů.  

Sobotní ráno bylo sice dosti chladné, ale naštěstí slunečné. Po snídani a ranní 
hygieně jsme vyrazili vstříc dalším disciplínám. Jako první nás čekala štafeta 4x60 metrů, 
poté jsme se přesunuli do dlouhé fronty na štafetu dvojic, kterou naši soutěžící zvládli 
absolvovat bez trestných bodů. Na této štafetě se totiž velmi snadno sbírají trestné 
body, takže to byl velký úspěch ukončit ji s nulou. A závěrečná disciplína byl druhý pokus 
požárního útoku. Měli jsme odběháno, tak nastalo balení věcí a přesun na oběd. 
Vzhledem k tomu, že začalo znovu pršet, tak přesun nebyl pěší, ale žabičkou. K obědu 
byla jako vždy vynikající svíčková. Po návratu jsme sbalili stany, uklidili a čekali na 
vyhlášení výsledků. Když jsme se dočkali slavnostního vyhlášení, při kterém jsme opět 
zmokli, radost z dosažených výsledků nám to nezkazilo.  

Tým mladých hasičů z Kameničné získal překrásné 11. místo ze 30 zúčastněných 
družstev, na výsledkové listině byli před námi pouze ligové týmy. Obrovská gratulace 
všem soutěžícím, což byli – Anežka Dufková, Viky Kalousová, Filip Václavek, Isa Szabó, 
Honza Mrklovský, Petr Andrš, Domča Kalousová, Jiří Vilček a Pavel Jirčík. Za jejich 
přípravu byly zodpovědny Lucka Kotyzová, Terka Brokešová a Jarča Kalousová. 
Děkujeme též Simče Kotyzové, která nám byla nápomocna v Mladkově, Ludmile 
Kotyzové za dopravu do Mladkova, Toníku Kaplanovi za dopravu zpět a výpomoc 
během závodů a Vláďovi Kotyzovi za odvoz tam i zpět novým hasičským vozem. A 



nemohu zapomenout na skvělou babičku Jindru Grofovou, která dětem napekla 
výborné buchty na posilněnou během závodů. Nyní nezbývá než popřát mnoho 
úspěchů v nadcházející sezóně. 

Za kolektiv hasičů Jaroslava Kalousová 
 
 

 
 
 

Zdravím všechny naše příznivce a chtěla bych Vás touto cestou 
informovat o proběhlých a o připravovaných akcích . Klub žen 
Kameničná, z.s. se v sobotu dne 30. 4. 2022 ve spolupráci s SDH 
Kameničná podílel na přípravách a organizaci Pálení 
Čarodějnic. Hasiči nám připravili krásnou hranici, naše 
nejmenší ratolesti pro nás přichystaly krásnou čarodějnici a my 
jsme pro všechny návštěvníky a děti připravily občerstvení a 
zábavu. Děti měly možnost zasoutěžit si na hřišti v 
jednoduchých disciplínách a po jejich splnění jsme jim věnovaly 

odměny. Krásné čelovky, které ten večer ještě měly využití, a to na stezce odvahy, která 
byla opět fantastická. Děkujeme Vám všem, kteří jste nám pomáhali. Věřím, že nikdo 
neodcházel zklamaný. 



 Dne 25. 6. 2022 jsme opožděně uspořádaly Výroční členskou schůzi pro členky 
klubu, na které jsme kromě zábavy projednávaly další fungování klubu žen a 

připravované akce. V sobotu dne 4. 6. 2022 
nás čeká spolupráce na tradiční pouti, kde 
pro Vás zajištujeme něco dobrého na zub. 
Věříme, že vyjde počasí a že se Vám bude na 
pouti líbit.  
 
Dále připravujeme výlet pro děti a budeme 
se opět podílet na občerstvení při 
sportovním dnu. Chtěla bych Vám touto 
cestou popřát hezké léto a krásné dovolené 
plné odpočinku. Za klub žen Kameničná, z.s.                                                              

                           zdraví Aneta Krejsová 
 

 



 

 



 
 

 
Uzávěrka příštího čísla bude 31. 7. 2022. 

Náměty a připomínky zasílejte na jitkaroleckova@seznam.cz 


